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Light and Shadows III

Picture Description1)

Abstract architectural shot featuring stark white walls, a window, deep shadows, and a glimpse of a
rooftop railing against a dark blue sky.

Analysis1)

This photograph captures a striking interplay of light and shadow on the stark white facade of a modern
building. A curved wall dominates the right side of the frame, its form accentuated by the dramatic
shadow that consumes the lower left portion of the photograph. A rectangular window, reflecting
the light, is nestled in the corner where two walls meet, creating a sharp contrast. The upper right
reveals a balcony with a white railing against a deep blue sky, adding depth and architectural detail
to the composition. The image’s minimalist aesthetic and strong geometric shapes evoke a sense of
architectural grandeur and a quiet, contemplative mood.
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004548 - Light and Shadows III

Picture Data

Type / Size By Web Link

Exposure Digital Frank Titze
Developing — —
Enlarging — —
Scanning — —
Processing Digital Frank Titze

Exposure Processing Published

Dates 08/2016 09/2016 11/2016

Width Height Bits/Color

Original Size 4912 px 4912 px 16

Ratio ca. 1 1 —

Exposure 24x36 mm

Location —

Title (German) Licht und Schatten III

Remarks

1)Text is AI generated - NOT reviewed and/or corrected
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      Abstract architectural shot featuring stark white walls, a window, deep shadows, and a glimpse of a rooftop railing against a dark blue sky.
    
    
      Abstrakte Architekturaufnahme mit strahlend weißen Wänden, einem Fenster, tiefen Schatten und einem Blick auf ein Dachgeländer vor einem dunkelblauen Himmel.
    
    
      This photograph captures a striking interplay of light and shadow on the stark white facade of a modern building. A curved wall dominates the right side of the frame, its form accentuated by the dramatic shadow that consumes the lower left portion of the photograph. A rectangular window, reflecting the light, is nestled in the corner where two walls meet, creating a sharp contrast. The upper right reveals a balcony with a white railing against a deep blue sky, adding depth and architectural detail to the composition. The image's minimalist aesthetic and strong geometric shapes evoke a sense of architectural grandeur and a quiet, contemplative mood.
    
    
      Diese Fotografie fängt ein markantes Zusammenspiel von Licht und Schatten auf der strahlend weißen Fassade eines modernen Gebäudes ein. Eine geschwungene Wand dominiert die rechte Seite des Bildes, deren Form durch den dramatischen Schatten betont wird, der den unteren linken Teil der Fotografie einnimmt. Ein rechteckiges Fenster, das das Licht reflektiert, befindet sich in der Ecke, wo zwei Wände aufeinandertreffen, wodurch ein scharfer Kontrast entsteht. Der obere rechte Teil zeigt einen Balkon mit einem weißen Geländer vor einem tiefblauen Himmel, was der Komposition Tiefe und architektonische Details verleiht. Die minimalistische Ästhetik und die starken geometrischen Formen der Fotografie erwecken ein Gefühl von architektonischer Erhabenheit und eine ruhige, kontemplative Stimmung.
    
  
  
    25.06.25
  

